
 

 

 

Bestyrelsesmøde UUC Maglemosen 

Onsdag den 14. juni 2023 
Kl. 17.00-19.30 

 
 
 

Tilstede: Christine, Jeppe, Nikolaj, Anne-Mette, 
Johan, Maria, Hanne, Sisse, Tanja, Lonnie       

 
Fraværende: Andre, Frederik               
 

Referent: Tine 
 

 
 
 

 

UNGDOMSUDDANNELSESCENTER 

Maglemosen 

 

Magleparken 1 

2750 Ballerup 

Tlf: 44 77 61 01 

  

 

 

Dato: 14. juni 2023  

 

Tlf. dir.: 44 77 61 01 

E-mail: tisr@balk.dk 

Kontakt: Tine Sørensen 

EAN nr.: 5798001598712 

 
 

 

Referat: 
 
 
1. Godkendelse af referat fra sidst 
Godkendt 
 
 
2. Nyt fra elev- og borgerråd 
Formand Frederik er ikke til stede i dag. Der bliver spurgt ind til hvordan 
Maglemosens fødselsdag gik, Christine fortæller. Fødselsdag og musikdag 
skal evt. slås sammen. Elev- og borgerrådet holder møde i morgen, hvor de 
skal snakke om det.   
 
 
3. Meddelelser 
 

a) Formanden: Hanne er afgående, så der skal vælges en ny formand til 
bestyrelsen. Der er valg til forældremødet i august og konstituering 
på første bestyrelsesmøde efter sommerferien.    
       

b) Forældreorganisationer/kommunerepræsentanter: Johan informerer;  
Regeringen og KL har indgået den årlige økonomiaftale. Økonomiaf-
talen giver et løft til kommunens serviceramme, men den kompense-
rer stadig ikke for det øgede pres på det specialiserede socialområde. 
Aftalen er bedre, end man havde frygtet, men markant dårligere end 
man kunne drømme om. Derfor kan vi stadig forvente besparelser i 
Ballerup Kommune. Sparekataloget bliver offentliggjort i slutningen af 
august. 
       
Medarbejdere: ingen meddelelser  
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Ledelsen: 
 
Års- og aktivitetsplan 
Christine deler oversigten ud og gennemgår den kort. Bestyrelsesmø-
derne kommer fremadrettet til at lægge om torsdagen i stedet for 
onsdag.  

 
 
Forslag til årshjul/forventninger for bestyrelsesarbejdet 
Christine gennemgår bestyrelsens årshjul og ideer til punkter på mø-
derne.  
Jeppe nævner budgetforliget; når vi ved noget, skal der evt. indkal-
des til ekstra møde, hvis vi er direkte involveret og det bliver rele-
vant. I så fald indkalder vi til møde i slut august.  
Bestyrelsens formand skal være en del af planlægningen ift. fremad-
rettede møder.  
Johan foreslår at elevtrivselsundersøgelsen kan være et punkt på mø-
det i maj og status på APV et punkt på mødet i januar.   
Elevsøgning kan være et punkt på møderne i marts/maj.  
Christine arbejder videre med årshjulet og sender ud til alle. Hun 
gennemgår den nye STU lov på første møde efter sommerferien.  

 
 
Forretningsorden og styrelsesvedtægterne - forslag til æn-
dringer i teksten 
Christine orienterer. Den er sidst blevet revideret i 2017. Der er nogle 
rettelser i den. Dette skal tages op igen på kommende møde, hvor 
man kan komme med evt. inputs til rettelser og ændringer. Alle kig-
ger den i gennem inden da.      
  
 
Valg af bestyrelsen 
Christine spørger ind til proceduren, som der kort bliver snakket om.   
 
 
Ansættelser 
Christine orienterer. Vi har ansat 2 SOSU assistenter og 1 hjælper - 
dermed får vi uddannet personale ift. medicin. Derudover har vi an-
sat 3 pædagoger ift. barsel og opsigelser. Samt er vi fortsat i gang 
med at ansætte en pædagogisk leder.  
Vi regner med at alt er kommet på plads til 1. august.       
 
 

4. Eventuelt  
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